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 ASSERBO GOLF CLUB 
 
 Referat fra bestyrelsesmøde 
 
Sted Mødelokale i Asserbo Golf Club 
 
Tid 24. oktober 2023 18:00 – 21:30 
 
Deltagere Peter Fredgaard (PF) Kim Nissen (KN) Hans-Otto Jørgensen (HOJ) 
 Carsten Klog (CK)  
 Vibeke Lund (VL) Clubmanager Annie Christensen (AC) 
 
Afbud Axel Bistrup (AB) Ida Bratting Kongsted (IBK) 
 
Referent VL 
 
 Dagsorden 

  
1. Godkendelse af seneste referat 
2. Orientering fra sekretariatet 
3. Økonomistatus 
4. Gennemgang af forretningsordener 
5. Forberedelse af bestyrelsesseminar 
6. Gennemgang af golfspilleren i centrum 
7. Status Sportsudvalg 
8. Status Bane 
9. Status Fonde 
10. Eventuelt 
11. Næste mødedatoer 
 

 
 
 

1. Godkendelse af seneste referat 

Seneste referat var godkendt via mails.  
Bestyrelsen underskrev de seneste referater. 

2. Orientering fra sekretariatet 

Shop og sekretariat 
Efter efterårsferien indskrænkes shop og sekretariatets åbningstider til 9-13 på alle hverdage og 
shoppen holder lukket i weekends, Der bliver juleåbent i shoppen den første og den tredje søndag i 
advent 
De fleste indkøb til shoppen til næste sæson er på plads. 
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Medlemmer 
AGC har i 2023 haft en nettoafgang på 46 medlemmer. Det samme er gældende på landsplan, idet DGU 
oplevet en nedgang på godt 800 medlemmer i år. 
Tilslutningen til årets introduktionsforløb har ikke været så god som de seneste to år, men næsten alle 
er i lighed med tidligere år, fortsat som medlemmer efter forløbet. 
En håndfuld nye medlemmer plejer at melde sig ind i løbet af årets sidste par måneder, og der er sat 
gang i lidt ekstraordinær markedsføring på sociale medier i håb om at øge AGC’s tiltrækningskraft og 
synlighed her hen over vinteren. 
 
Infoskærm  
Infoskærmen ved greenfeepulten er nu på plads. Der var ønske om en skræm udendørs, men den viste 
sig at være væsentlig dyrere, end der var budgetteret med. 

3. Økonomistatus 

På trods af svigtende indtægter (især på greenfeen) forventes budgettet for 2023 stadig at holde, da der 
har været tilsvarende besparelse på udgifterne. 
 
Der har været flere runder golf fra de 3 andre kongegolfklubber i AGC i 2023, end der har været de 
andre år. Det vil sige AGC i år får en større del af puljen end tidligere. 
 
Arbejdet med en fælles kontoplan med de andre kongegolfklubber forventes færdigt, så det kan tages i 
brug i 2024. 
 
Det gode sponsorsamarbejde i form af erhvervsnetværksturneringer med og mod Hornbæk i 2023 
fortsætter i 2024 og udvides med Gillelejes sponsorer. Igen i 2024 afsluttes med en turneringsrunde i 
Halmstad. 

4. Gennemgang af forretningsordener 

Klubbens bestyrelses opgaver, kompetencer og forretningsorden blev revideret på mødet. KN, VL og AC 
samarbejder om forslag til de enkelte udvalgs forretningsordener, som herefter vil blive sendt til hvert 
enkelt udvalg til godkendelse / revidering. 

5. Forberedelse af bestyrelsesseminar 

Bestyrelsesseminartiet afholdes 17. og 18. november med dagsorden som i 2022. 

6. Gennemgang af golfspilleren i centrum 

Medlemsundersøgelserne er gennemført for i år, mens gæsteundersøgelserne fortsætter oktober ud. 
Resultaterne er fine og tæt på målsætningen. 

Arbejde med Golfspilleren i centrum har fortsat DGU’s opmærksomhed, og AGC deltager her i efteråret i 
et pilotprojekt om etablering af rutinemæssige ”mysteryshopper”-besøg som et supplement til 
spørgeskemaundersøgelserne. 
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7. Status Sportsudvalg 

HOJ delte sine tanker om, hvordan sporten kan gøres mere synlig i AGC. Emnet vil indgå i revideringen af 
handleplanerne på seminariet. 

8. Status Bane 

De sidste sæsonarbejder er rejst hjem til Polen. Planen er, at han kommer tilbage næste forår. 

Greenkeepereleven skal på en måneds kursus fra slut oktober. 

En velfortjent afspadsering for greenkeeperne starter i december. 

Greenkeeperne stiller forslag om beskæring og fjernelse af krat i underskoven følgende steder. 
 

I højre foran 18 gult teested 

Formålet er at give udsyn over hullet fra 
teestedet. 

 

Bestyrelsen godkender rydningen af 
underskoven. 

 
 

Bag 9. green / ved 10. gul tee 

Formålet er at skabe visuel kontakt til 
klubhuset 

 

Bestyrelsen godkender rydningen af 
underskoven. 

 
 

Søen på 12. hul: 

Formålet er bedre sikkerhed og bedre 
udsyn over hullet fra teestedet 

 

Bestyrelsen godkender rydningen af 
området. 

 
 

På 8. tee (gul) ønskes fyrretræerne 
omkring teestedet fældet, for at give 
bedre vækstbetingelser på teestedet og 
mindre slitage på maskinerne. 

Fældning af fyrretræet foran/til højre for 
8. tee (gul) vil desuden give bedre plads til 
trafikken til teestedet, og bedre 
betingelser for græsset på det stærkt 
befærdede sted 

Bestyrelsen ønsker pt. at ikke 
gennemføre forslaget. 
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PF foreslog banerådet, at der lægges kampesten mellem hul 7 og 8 samt til venstre for 13 tee for at 
regulere trafikken. Desuden foreslog PF, at underskoven ryddes i skoven til venstre på hul 10 ud for 
træet på skrænten. 

9. Status Fonde 

Der er givet afslag på ansøgningen til Vellivforeningen til tilskud til frivilligdagen. 

Der er givet afslag på ansøgningen til Spar Nord Fonden til tilskud til 1 buggy samt 20 trolleyes ifm. Golf 
gavner. 

10. Eventuelt 

Ingenting til dette punkt. 

11. Næste mødedatoer 

Bestyrelsesseminar fredag, lørdag 17 og 18 -11-2023 kl. 18:00 

Julefrokost fredag 15-12-2023 kl. 13:00 

 

       

  
Peter Fredgaard Kim Nissen 

 
Hans-Otto Jørgensen  

Formand 
 

Næstformand 
 

Hon. Kasserer 
 

       

 
Carsten Klog 

 
Axel Bistrup 

 
Ida Bratting Kongsted        

 
Vibeke Lund 

   

 

 

 
Hon. 
Sekretær 

   

 

 

 


